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* 

*          * 

Gedeputeerde Marc De Buck moet zich verontschuldigen voor 
de 2e commissie. Eerste gedeputeerde Alexander Vercamer vervangt 
hem. Voorzitter Frans Van Gaeveren verontschuldigt zich voor zijn 
afwezigheid op de vorige vergadering. 

Agenda: 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
8 november 2011. 
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. Het 
was evenwel niet beschikbaar via het extranet voor de 
provincieraadsleden. Het verslag wordt nog doorgemaild 
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naar alle leden van de 2e commissie. 
 

2. Subsidiëring duurzame bedrijventerreinen: herziening 
reglement, inwerkingtreding op 01 januari 2012 en 
opheffing van het reglement van 21 april 2004 betreffende 
het toekennen van subsidies aan KMOs die een 
samenwerkingsverband opzetten met het oog op het 
streven naar een duurzaam bedrijventerrein 
 
De gedeputeerde licht kort de wijzigingen even toe. 
De heer Jan Fiers vraagt of de subsidiëring van 
bewegwijzering andere subsidiereglementen ter zake niet 
doorkruist. Gedeputeerde Vercamer noch de voorzitter 
denken dat dergelijke subsidiereglementen bestaan. De 
dienst zal het nakijken. 
De heer Jozef Van Pée vraagt hoeveel dossiers er al 
behandeld zijn. Uit navraag bij de dienst blijkt dat het er 
sinds 2005 al 43 dossiers gesubsidieerd zijn. 
 
De heer Luc Maes wijst er op dat de West-Vlaamse 
Intercommunale (WVI) een studie omtrent CO2-neutraliteit 
laten uitvoeren heeft door de UGent. Hij suggereert die op 
te vragen om concreter te kunnen beoordelen bij 
toepassing van het reglement. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier 
wordt voor behandeling doorgestuurd naar de 
Provincieraad. 

3. Ondersteuning aquacultuurproject in de Chinese 
provincies Hebei en Shandong: toekenning van een 
subsidie voor 2011 aan de vakgroep Aquacultuur van de 
Universiteit Gent t.b.v. 15 000 EUR onder voorwaarde van 
vermelding van het provinciebestuur als ondersteunende 
overheid 
 
De gedeputeerde licht bondig toe. Er zijn geen vragen. 
Het dossier wordt voor behandeling doorgestuurd naar de 
Provincieraad. 

4. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening 
kleinstedelijk gebied Deinze" met bijhorende deelplannen 
"Grenslijn" en "De Prijkels" 
 
Gedeputeerde Vercamer licht dit dossier kort toe, met als 
slotbemerking dat alle betrokkenen over alles akkoord zijn, 
ook de lokale verantwoordelijkheden. 
 
De heer Fiers heeft een vraag in verband met het ter 
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beschikking stellen van dit soort dossiers in papieren 
versie. Momenteel wordt per fractie 1 papieren versie van 
elke RUP geleverd. Vragen de fracties dit? Misschien kan 
het beperkt worden tot het kaartmateriaal dat zich moeilijk 
laat lezen op een PC-scherm. 
Provincieraadsvoorzitter Marc Lootens wijst er op dat er 
binnen het Bureau van de Provincieraad hierover een 
afspraak bestaat. Als de heer Fiers hieraan iets wil 
wijzigen, kan hij het agenderen in het Bureau. 
 
Er zijn geen inhoudelijke vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

5. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Ronse, kleinstedelijk 
project Ninovestraat". Voorlopige vaststelling en opheffing 
van verkavelingen Collet en Vandercoliden 
 
Er zijn geen vragen. Het dossier wordt voor behandeling 
doorgestuurd naar de Provincieraad. 

6. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening 
kleinstedelijk gebied Lokeren". Voorlopige vaststelling. 
 
De voorzitter leidt in, en geeft het woord aan de heer Mark 
Cromheecke, directeur Ruimte. 
 
De heer Maes vraagt zich af of de omzetting van 
inkleuring 'industrie' naar 'handel' niet nefast kan zijn voor 
de centrumwinkels. De heer Cromheecke wijst er op dat 
het enkel kan gaan om grootschalige kleinhandel en dat 
de site al bijna volledig ingevuld is. Een bestaande situatie 
wordt geregulariseerd. De voorzitter stipt aan dit een 
voorlopige vaststelling is. Betrokken partijen kunnen nog 
reageren in het openbaar onderzoek. 
 
Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

7. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Handelsdokbrug 
Gent". Voorlopige vaststelling. 
 
Gedeputeerde Vercamer merkt op dat het hier om een 
lijnverbinding gaat, waarin de provincie een beperkte rol 
speelt. Het PRUP vult het gewestelijk RUP aan. 
Provincieraadsvoorzitter Lootens wijst er op dat het hier 
om een lang aanslepend dossier gaat. Iedereen in Gent 
wil deze brug, en zeker Muide-Meulestede. De R40 wordt 
op deze manier perfect verbonden met de R4, stipt de 
heer Johan Beke nog aan. 
De heer Fiers vraagt waarom dit een PRUP is. De heer 
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Cromheecke antwoordt dat het hier gaat om een 
secundaire weg, een provinciale bevoegdheid dus. 
 
Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

8. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Snoecklaan-
Zonnestraat Ronse". Definitieve vaststelling met 
aanpassingen en opheffing verkavelingsvergunning 
Depriester – Verschelden. 
 
Gedeputeerde Vercamer merkt op dat ook dit een oud 
dossier is. De heer Cromheecke stelt dat het hier gaat om 
de regularisatie van Utexbel, een groot textielbedrijf 
midden in woongebieden. Dit PRUP was eerder vernietigd 
door de Raad van State bij de afbakening van het 
kleinstedelijk gebied Ronse. De Procoro heeft dit dossier 
nogmaals geadviseerd, er is rekening gehouden met de 
opmerkingen van de Raad van State. 
 
Er zijn geen vragen. Het dossier wordt voor behandeling 
doorgestuurd naar de Provincieraad. 

9. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Secundaire 
wegverbinding tussen Aalst en Lebbeke (N41)". 
Voorlopige vaststelling en opheffing van een aantal 
verkavelingen. 
 
Op vraag van de voorzitter licht de heer Cromheecke dit 
dossier uitvoerig toe. De plan-MER van dit dossier is 
negatief geadviseerd door de MER-cel. Tegen 14/12 
(datum provincieraadszitting) kan het plan-MER 
aangepast worden. Indien er geen gunstig advies is, wordt 
het dossier alsnog van de agenda gehaald. 
 
Mevrouw Goedele De Cock vraagt of er voldoende 
natuurcompensatie voorzien is. Bovendien vreest zij voor 
problemen met de waterafvoer. De heer Cromheecke wijst 
er op dat er precies afgeweken wordt van het gewestplan-
tracé om rekening te houden met de waterproblematiek. 
Dit weggedeelte wordt op pijlers aangelegd. 
Provincieraadsvoorzitter Lootens meent dat dit geen 
perfect dossier is, maar dat het oorspronkelijke tracé in 
ieder geval slechter is. 
Mevrouw De Cock vindt de gelijkgrondse kruising aan 
Hoge Brug een gevaarlijke situatie. Volgens de heer 
Cromheecke is de aanleg van een brug moeilijk, gelet op 
de kostprijs, de landschappelijke elementen en het 
doorbreken van een woonwijk.  
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Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

10. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening 
kleinstedelijk gebied Geraardsbergen". Voorlopige 
vaststelling, inclusief het onteigeningsplan voor de 
noordelijke ontwikkeling van het bedrijventerrein 
"Geraardsbergen Noord". 
 
Op vraag van gedeputeerde Vercamer licht de heer 
Cromheecke ook dit dossier toe. 
 
Mevrouw Annemie Muyshondt-Peeters vraagt of er 
wijzigingen zijn tegenover de vorige voorstelling. De heer 
Cromheecke wijst er op dat dit dossier enkel nog maar 
aan bod is gekomen in de Procoro. Mevrouw Greet De 
Troyer vraagt hoe zal omgegaan worden met de 
waterzieke Unal-site. De heer Cromheecke bevestigt dat 
hiermee terdege rekening wordt mee gehouden. Het al 
dan niet toelaten van parkeren bij gevaar voor hoogwater 
kan niet bij stedenbouwkundige voorschriften geregeld 
worden maar bij politiereglement. De heer Freddy Van 
Eeckhout vraagt op deze site per se moet herontwikkeld 
worden. Misschien wordt er beter voorrang gegeven aan 
de loop van de Dender. De heer Cromheecke merkt op dat 
dit een bestaande site is waar bedrijven in gelegen zijn. 
De heer Eddy Schollaert vraagt naar de betekenis van de 
lichtpaarse inkleuring. De heer Cromheecke antwoordt dat 
het hier gaat om een gedeeltelijk bebouwd gebied. 
De heer Van Eeckhout vraagt hoe het 'bouwen op palen' in 
de praktijk wordt geregeld. De heer Cromheecke verwijst 
naar de stedenbouwkundige voorschriften die ter zake 
duidelijk zijn. 
 
Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

11. Gewestelijk ruimtelijk uitvoeringsplan "Herstructurering 
kleigroeve Argex" te Kruibeke. Verlenen van gunstig 
advies mits rekening wordt gehouden met enige 
overwegingen. 
 
Gedeputeerde Vercamer licht het dossier kort toe. 
Mevrouw Muyshondt-Peeters vraagt in hoeverre de 
overwegingen van de provincie afdwingbaar zijn, en hoe 
de Antwerpse visie verschilt van de Oost-Vlaamse. 
Gedeputeerde Vercamer wijst er op dat het hier enkel gaat 
om opmerkingen van de provincie geformuleerd naar 
aanleiding van het openbaar onderzoek. 
Mevrouw Lutgarde De Jaeger meent dat de opmerkingen 
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bij de eerste lezing niet opgenomen zijn in de versie 
aangeboden in het openbaar onderzoek. 
De heer Fiers vraagt zich af wanneer er eens een dossier 
ongunstig zal geadviseerd worden, al dan niet met 
opmerkingen. Mevrouw Muyshondt-Peeters sluit zich 
hierbij aan, en denkt dat de geadviseerde overheid 
misschien eerder luistert naar opmerkingen bij een 
negatief advies. 
Gedeputeerde Vercamer wijst er op dat het elk raadslid vrij 
staat een alternatief advies voor te stellen tijdens de zitting 
van de Provincieraad. De voorzitter suggereert een 
interpellatie in het Vlaams Parlement. 
 
Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorgestuurd naar de Provincieraad. 

12. Provinciale Commissie voor Ruimtelijke Ordening 
(PROCORO). Wijziging samenstelling: benoeming tot 
voorzitter van Johan Rutgeerts 
 
Gedeputeerde Vercamer licht het curriculum van Johan 
Rutgeerts toe. Hij is effectief lid van de PROCORO 
namens Unizo. Hij werkt als zelfstandig architect en 
doceert aan Sint-Lucas. Hij is ook auteur van een aantal 
werken omtrent ruimtelijke ordening en is voorzitter van 
Unizo Oost-Vlaanderen. 
De heer Fiers vraagt of de heer Rutgeerts vaak aanwezig 
was op de PROCORO-vergaderingen. De heer 
Cromheecke antwoordt dat hij inderdaad vaak afwezig 
was omwille van een lesopdracht op donderdagnamiddag. 
Waarschijnlijk zal de PROCORO op een andere dag 
moeten vergaderen.  
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13. Varia 
 
De voorzitter informeert naar variapunten. Die zijn er niet 
en de voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 7 december 2011 

De notularis 

Pascal de Meyer 


